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Vraag 

 

De Paardensportvereniging houdt al sinds jaar en dag twee grote paardenevenementen 

op het eiland: de Samengestelde Menwedstrijd Texel en het Texelweekend.  

Aan beide evenementen doen veel ruiters van zowel Texel als van de vaste wal mee.  

Voor het organiseren van deze hippische evenementen vraagt de vereniging jaarlijks een 

evenementenvergunning aan bij de gemeente Texel. Na uitleg van de gemeente is voor 

de evenementen in 2023 ook ontheffing aangevraagd bij de Omgevingsdienst NHN 

vanwege het Stiltegebied, omdat dat mogelijk nodig zou kunnen zijn. Voor de 

Omgevingsdienst bleek het echter niet mogelijk om binnen de gestelde wettelijke 

termijn een besluit te nemen op de aanvraag.  

Ook niet met terugwerkende kracht: de vereniging kreeg eind augustus 2023 antwoord, 

terwijl het evenement een aantal maanden daarvoor had plaatsgevonden.  

De omgevingsdienst heeft vervolgens in januari van dit jaar de ontheffing voor het 

stiltegebied ingetrokken, omdat deze achteraf toch niet nodig bleek te zijn.  

En nu heeft de vereniging alsnog twee facturen van 450 euro (totaal 900 euro) gekregen 

voor de ontheffing, die achteraf niet nodig was.  

Volgens de vereniging heeft zowel de gemeente als de omgevingsdienst hier nooit iets 

tevoren over gemeld.  

 

Op deze manier wordt het organiseren van een evenement steeds minder rendabel en 

kunnen verenigingen door onvoorziene kosten het hoofd moeilijk boven water houden. 

 

Vragen Hart voor Texel: 

1. Klopt de lezing van de Paardensportverenging Texel en moeten zij totaal 900 euro 

betalen voor een niet tijdig afgegeven ontheffing (die niet nodig bleek)? 

En zo ja: Is het mogelijk dat de facturen worden ingetrokken? 

2. Wat nu onduidelijk is voor de vereniging: is er nu wel of geen ontheffing nodig 

vanwege de ligging t.o.v. een stiltegebied? En zo ja: Manege Akenbuurt ligt naast de 

Kartingbaan, waar veel meer geluid wordt geproduceerd. Hoe kan dat dan? 
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3. Het blijkt dat het stiltegebied tegen manege Akenbuurt ligt. Op de manege worden 

meer wedstrijden georganiseerd. Is het denkbaar dat zij straks voor iedere activiteit 

een ontheffing moeten aanvragen? 

4. Hoe is het geregeld met andere sportverenigingen die evenementen houden in/nabij 

een stiltegebied?  

 

Antwoord 

 

De gemeente Texel is niet het bevoegde gezag in deze casuïstiek.  

De Provincie Noord-Holland heeft stiltegebieden aangewezen, die een groot deel van 

Texel beslaan. Dit staat in de Omgevingsverordening 2020. De uitvoering van aanvragen 

ontheffing stiltegebied heeft de Provincie Noord-Holland bij het provinciale deel van de 

Omgevingsdienst Noord-Holland Noord belegd. Uw vragen zouden aan de 

Omgevingsdienst gericht moeten zijn. 

 

De evenementenvergunning en de ontheffing stiltegebied zijn aparte trajecten en dus 

niet aan elkaar gekoppeld. De gemeente Texel heeft naar aanleiding van de vragen wel 

contact gezocht met de Paardensportvereniging en geadviseerd hoe te handelen. 

 

Wij krijgen vaker signalen dat de communicatie tussen de Omgevingsdienst en 

organisatoren van evenementen moeizaam verloopt. Hierover worden door de gemeente 

al gesprekken gevoerd met de Omgevingsdienst. Waar mogelijk verwijzen wij naar de 

juiste persoon. 
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